

Εκκλησία του αγίου Νικολάου του Θαυματουργού (συντεταγμένες: 55.971013°N 35.863838°E). Είναι ένας ορθόδοξος ναός που βρίσκεται στο πρώην χωριό Λιχατσόβο της περιφέρειας της Μόσχας. Το 1888 με το σχέδιο του αρχιτέκτονα Ι.Τ.Μπαριούτιν στη θέση της ξύλινης εκκλησίας χτίστηκε ένας πέτρινος ναός σε ψευδορωσικό ρυθμό με τράπεζα και καμπαναριό σε μορφή σκηνής με παρεκκλήσια της Παναγίας της Καζάν και του αγίου Ηλία. Στα 1936-37 έκλεισε, οι ιερείς συνελήφθησαν και εξορίστηκαν μαζί με τις οικογένειες τους. Καταστράφηκε στη διάρκεια των μαχών κατά τον Δεύτερο Παγκόσμιο πόλεμο.

---

Church of Saint Nicholas the Wonderworker (coordinates: 55.971013°N 35.863838°E). It is an Orthodox church located in the former village of Likhachovo in Moscow oblast. In 1888, a stone church was erected in the place of the wooden church, designed by the architect I.T.Bariutin, in pseudo-Russian style, with an altar and a tent-like bell-tower, with chapels of Our Lady of Kazan and Saint Elias. In 1936-37 the church was closed down, and the priests were arrested and exiled with their families. It was destroyed during the Second World War battles.

---

Церковь Николая Чудотворца (координаты: 55.971013°N 35.863838°E) Православный храм, расположенный в бывшем селе Лихачёво Волоколамского района Московской области (ближайшее селение — деревня Пагубино). В 1888 году по проекту архитектора И. Т. Барютина на месте деревянной церкви был выстроен каменный храм в псевдорусском стиле с трапезной и шатровой колокольней, с казанским и ильинским приделами. В 1936-37 году была закрыта, священнослужители были арестованы и с семьями отправлены в ссылку. Разрушена в ходе боев в Великую отечественную войну.